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Analyses op bovengemeentelijk niveau: mag dit op geaggregeerde wijze berekend worden (zoals in 

de vorige rapporten)? Of verwachten jullie dat de prognoses opnieuw aangemaakt moeten worden 

voor dit hogere niveau?  

De analyses op bovengemeentelijk niveau mogen op geaggregeerde wijze berekend worden. De 

prognoses moeten niet apart opgemaakt worden op gemeentelijk niveau, enerzijds, en 

bovengemeentelijk niveau, anderzijds.  

 

Bij de analyse van de pendelbewegingen vragen jullie te kijken naar secundaire scholen met een 

“bijzonder” aanbod? Wordt hiermee een bijzonder aanbod van bv. studierichtingen bedoeld, of 

gaat het om een aanbod buitengewoon onderwijs?  

Het doel is om zicht te krijgen op de impact van scholen met een bijzonder aanbod van 

studierichtingen en internaten op de pendelbewegingen. Concreet denken we aan studierichtingen 

die maar in een heel beperkt aantal vestigingsplaatsen worden aangeboden (bv. diamantbewerking) 

of waarvan er in een bepaalde regio weinig aanbod is (bv. hotel, toerisme of tuinbouw in bepaalde 

regio’s). Dergelijk bijzonder aanbod zou een noemenswaardig effect kunnen genereren in 

pendelbewegingen.    


